
Wloclawek, dnia 30.12.2024r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

Wloclawek

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wfoclawek

Interpelacja

W sprawie budowq chodnika przy ulicy Ziqbiej na osiedlu Pofudnie

Szanowny Panie Prerydencie,

W imieniu mieszkafc6w osiedla Pofudnie zurracam siq z pro6bq o budowq okolo 20 metr5w
chodnika przy ulicy Ziqbiej i dolqczenie do ulicy Zgodnej, podajq numer dzialki 2f.t}ll97.

Obecnie piesi poruszajq siq jezdniq na tym fragmencie, gdzie poruszajq siq pojazdy mechaniczne.
Dochodzi do niebezpiecznych sytuacji.

Proszq Pana Prezydenta o zajqcie stanowiska w tej sprawie i pozytywne rozpatrzenie proSby.
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Arkadiusz Piasecki


